

Visma and In Extenso announce strategic partnership to strengthen fulll's software offering in France

[Lyon, France - March 10, 2026]: Visma and In Extenso today announce the establishment of a strategic partnership, whereby Visma acquires a minority stake in Fulll, strengthening the project's industrial robustness for the benefit of French chartered accountants.

Founded by the leading chartered accountancy firm in France, In Extenso, fulll is a leading French provider of accounting and payroll software solutions for accounting offices and professional service firms. This partnership with Visma, a leading provider of mission-critical business software across Europe and Latin America, enables fulll to accelerate the development of its platform and allows In Extenso and Visma to create a long-term commitment based on fulll and other Visma products, establishing a robust foundation for the continued growth of all three players in the French market.

*"fulll has built something truly impressive - a comprehensive platform that covers the entire accounting and payroll lifecycle for French firms," said **Merete Hverven, CEO of Visma**. "We look forward to supporting fulll's further growth and development, and to continue positioning Visma as a leading tech partner for accounting offices in France."*

Strategic fit for long-term growth

This partnership strengthens Visma's strategy to deliver comprehensive accounting, tax and payroll software solutions in France, equipping businesses with mission-critical tools that ensure compliance, enhance automation and operational efficiency.

Antoine de Riedmatten, Chairman of the Management Board of In Extenso, said:

"By remaining a shareholder and strategic client of fulll, we reaffirm our confidence in a project that is transformative for the profession and in its ability to sustainably address its challenges. This partnership provides fulll with the scale and stability needed to accelerate its vision of becoming one of the leading platforms for accounting firms in France. The timing could not be better, with e-invoicing on the horizon: our clients will have the tools they need to thrive in this new environment."

Empowering French accounting offices

France has a highly fragmented market of approximately 19,000 accounting firms, who serve the needs of 3.8 million SMEs. Managing accounting production and payroll at scale is a critical challenge for these firms, but many lack the resources to invest in modern, integrated technology platforms. This transition is becoming even more urgent as France prepares for the phased implementation of mandatory e-invoicing for all businesses, which will significantly increase the digital and compliance burden on accounting offices. fulll's cloud-native platform addresses the challenges of positioning these firms for success by enabling them to adapt quickly, offering the automation, integration, and data connectivity required to meet these new regulatory obligations.

fulll's comprehensive SaaS platform is designed to streamline accounting, payroll, and HR production while optimizing firm management and collaboration for Accountant Office's (AO) and their business clients. The platform provides core accounting production, including pre-accounting and banking, while

ensuring full compliance with French accounting standards. The company also offers a robust payroll and HR solution that automates the entire payroll lifecycle, enabling professionals to manage their practices efficiently without requiring extensive in-house technical resources.

Frank LAMOTTE, President of fulll and CEO of In Extenso, states that *“The partnership between In Extenso, fulll, and Visma will also strengthen and accelerate investments in the ‘Impulse Data’ datahub, of which In Extenso and fulll are members and co-founders. This datahub, which aggregates anonymized data from over 800,000 small and medium-sized enterprises, adds value to the advisory services offered by firms to their entrepreneurial clients, in the context of the upcoming widespread adoption of e-invoicing in the coming months.”*

The contemplated transaction, whereby Visma acquires a minority stake in fulll, remains subject to review by the competition authorities.

About Visma

Visma is a leading provider of mission-critical business software, with revenue of € 2.8 billion in 2025 and more than 2.4 million customers across Europe and Latin America. By simplifying and automating the work of SMBs and the public sector, we help unleash the power of digitalization and AI across our societies and economies. For more information, visit visma.com or follow us on [LinkedIn](#).

About In Extenso

In Extenso is France’s leading independent provider of accounting and professional services for micro, small, and medium-sized enterprises (SMEs). In Extenso owns its production tools, developed by its software publisher fulll, enabling it to offer customized solutions and management tools to its clients via the Inexweb client portal, cash register tools compliant with e-invoicing, and more. For more information, visit inextenso.fr or follow us on [LinkedIn](#).

About fulll

fulll is a French provider of a unified SaaS platform for accounting, payroll, and HR production, as well as collaborative pre-accounting and reporting tools. Founded in 2021 through the merger of specialized software publishers, fulll is headquartered in Lyon with six offices across France and Mauritius, and employs nearly 300 people. fulll's mission is to streamline firm management and optimize client collaboration through automation and data-driven insights. For more information, visit fulll.fr or follow us on [LinkedIn](#).

For more information, please contact:

In Extenso : Agathe Trignat, Director of Communications
agathe.trignat@inextenso.fr

Visma : Lage Bøhren, Director of Communications
lage.bohren@visma.com

fulll: Marlène Roux, CMO
marlene.roux@fulll.fr

Visma et In Extenso concluent un partenariat stratégique pour renforcer la solution fulll en France

Lyon, France - le 10 mars 2026 - Visma et In Extenso annoncent aujourd'hui avoir conclu un partenariat stratégique, à travers lequel Visma acquerra une part minoritaire de fulll, avec l'objectif de renforcer la solidité industrielle du projet au bénéfice des experts-comptables français.

Fondé par In Extenso, le cabinet d'expertise comptable leader en France, fulll est un fournisseur français de premier plan de solutions logicielles de comptabilité et de paie destinées aux cabinets d'expertise comptable et aux entreprises de services professionnels, servant plus de 250 000 clients à travers le pays. Ce partenariat avec Visma, l'un des principaux fournisseurs de logiciels d'entreprise essentiels en Europe et en Amérique latine, permet à fulll d'accélérer le développement de sa plateforme et à In Extenso et Visma de créer ainsi un engagement à long terme basé sur fulll et d'autres produits Visma, établissant une base solide pour la croissance continue des trois acteurs sur le marché français.

« fulll a construit quelque chose de vraiment impressionnant : une plateforme complète qui couvre l'intégralité du cycle de vie de la comptabilité et de la paie pour les entreprises françaises », déclare Merete Hverven, CEO de Visma. « Nous sommes impatients de soutenir la croissance et le développement de fulll, et de continuer à positionner Visma comme un partenaire leader dans la tech pour les cabinets d'expertise-comptable en France. »

Adéquation stratégique pour une croissance à long terme

Ce partenariat renforce la stratégie de Visma visant à fournir des solutions logicielles complètes de comptabilité/fiscalité et paie en France, dotant les entreprises d'outils essentiels qui garantissent la conformité, améliorent l'automatisation et l'efficacité opérationnelle.

Antoine de Riedmatten, Président du Directoire d'In Extenso, a déclaré : *« En restant actionnaire de référence et client stratégique de fulll, nous affirmons notre confiance dans un projet structurant pour la profession et dans sa capacité à répondre durablement à ses enjeux. Ce partenariat donne à fulll l'ampleur et la stabilité nécessaires pour accélérer sa vision de devenir l'une des plateformes leaders pour les cabinets d'expertise comptable en France. Le moment ne pouvait pas être mieux choisi avec la facturation électronique à l'horizon : nos clients disposeront des outils dont ils ont besoin pour prospérer dans ce nouvel environnement. »*

Soutenir les cabinets d'expertise comptable français

La France dispose d'un marché très fragmenté d'environ 19 000 cabinets d'expertise comptable, qui répondent aux besoins de 3,8 millions de PME. La gestion de la production comptable et de la paie à grande échelle est un défi essentiel pour ces cabinets, mais beaucoup manquent des ressources nécessaires pour investir dans des plateformes technologiques modernes et intégrées. Cette transition devient encore plus urgente alors que la France se prépare à la mise en œuvre progressive de la facturation électronique obligatoire pour toutes les entreprises, ce qui augmentera considérablement la charge numérique et de conformité pour les cabinets d'expertise comptable. La plateforme cloud-native de fulll répond aux enjeux de ces cabinets en leur permettant de s'adapter rapidement, leur offrant l'automatisation, l'intégration et la connectivité des données requises pour répondre à ces nouvelles obligations réglementaires.

La plateforme SaaS complète de fulll est conçue pour rationaliser la production comptable et sociale tout en optimisant la gestion du cabinet et la collaboration pour les Cabinets d'Expertise Comptable (CEC) et leurs clients professionnels. La plateforme fournit la production comptable complète, y compris la pré-comptabilité et les opérations bancaires, tout en assurant une conformité totale aux normes comptables françaises. L'entreprise propose également une solution robuste de paie et de RH qui automatise l'intégralité du cycle de vie de la paie, permettant aux professionnels de gérer leurs pratiques efficacement sans solliciter de ressources techniques internes importantes.

Frank Lamotte, Président de fulll et Directeur Général d'In Extenso indique que : « *Le partenariat entre In Extenso, fulll et Visma permettra également de renforcer et d'accélérer les investissements sur le datahub "Impulse Data" dont In Extenso et fulll sont membres et co-fondateurs. Ce datahub, qui agrège des données anonymisées de plus de 800 000 TPE et PME, offre de la valeur ajoutée aux missions de conseil proposées par les cabinets pour leurs clients entrepreneurs, dans un contexte de généralisation de la facture électronique dans les prochains mois.* »

À propos de Visma

Visma est un fournisseur de premier plan de logiciels métiers essentiels, avec un chiffre d'affaires de 2,8 milliards d'euros en 2025 et plus de 2,4 millions de clients à travers l'Europe et l'Amérique latine. En accompagnant les PME ainsi que les acteurs du secteur public dans l'automatisation de leurs processus métiers, nous contribuons à libérer pleinement le potentiel de la digitalisation et de l'IA au sein de nos sociétés et de nos économies.

Pour en savoir plus, rendez-vous sur visma.fr ou suivez-nous sur [LinkedIn](#).

À propos d'In Extenso

In Extenso est le leader français indépendant de l'expertise comptable et des services professionnels aux TPE PME. In Extenso est propriétaire de ses outils de production, développés par son éditeur fulll, lui permettant ainsi de proposer des offres sur mesure et des outils de pilotage pour ses clients, via le portail client Inexweb, des outils de caisse conformes à la facture électronique, etc.

Pour plus d'informations, rendez-vous sur inextenso.fr ou suivez-nous sur [LinkedIn](#).

À propos de fulll

fulll est un fournisseur français d'une plateforme SaaS unifiée pour la production comptable, sociale et d'outils collaboratifs de pré-comptabilité et de reporting. Fondée en 2021 par la fusion d'éditeurs de logiciels spécialisés, fulll a son siège à Lyon et six bureaux en France et à l'Île Maurice. L'entreprise emploie près de 300 personnes. La mission de fulll est de rationaliser la gestion des cabinets et d'optimiser la collaboration client grâce à l'automatisation et aux informations basées sur les données. Pour plus d'informations, rendez-vous sur fulll.fr ou suivez-nous sur [LinkedIn](#).

Pour plus d'informations, contactez :

Visma : Grégory Alleaume, PR & Communications Manager France
gregory.alleaume@visma.com

In Extenso : Agathe Trignat, Directrice de la Communication
agathe.trignat@inextenso.fr

fulll: Marlène Roux, Directrice Marketing
marlene.roux@fulll.fr